
Kære grundejere i Grundejerforeningen Fuglebakken. 

 

Nedenfor vedlægges som fil referatet fra den ordinære generalforsamling. 

Jeg vil her kort redegøre for hvad der er sket siden generalforsamlingen.  

Som det fremgår af referatet tilbød Liselotte og Jimmy som bor på Rørsangervej, at lave en 
Facebook side til Fuglebakken. 

Bestyrelsen har efterfølgende sagt ja tak til dette tilbud og jeg har haft et første møde med 
Liselotte og Jimmy. 

Ved mødet tilbød de samtidig at lave en ny hjemmeside til Fuglebakken. 

Det har bestyrelsen også sagt ja tak til. 

 

Facebook siden vil være en lukket gruppe kun for grundejerne og dem som har tilknytning til 
adressen det kan f.eks være en samlever som ikke er medejer.  

Gruppen vil blandt andet være en informationskilde fra bestyrelsen, men også kan der ske 
kommunikation meller grundejerne, køb og salg blandt andet – bestyrelsens informationer vil 
fortsat være nyhedsbreve via mail, og hjemmesiden hvor alle dokumenter vil være tilgængelig. 

Gruppens regler vil fremgå af beskrivelse for gruppen på facebook. 

 

Der arbejdes i øjeblikket med begge dele og når der er nyt vil der blive meldt ud via nyhedsmail til 
grundejerne.  

 

Der er blevet flyttet et 20 km skilt fra Rosenstien til Mågevej så det er mest synlig for alle. 

 

Beskæring og indklip langs vejene: 

 

Bestyrelsen skal igen henlede opmærksomheden på at hver grundejer klipper ind og beskærer helt 
ind til skel. 



Der er nu kun enkelte steder på vores veje hvor der er problemer - så de sidste skal lige med. 

Rabatten er en del af vejarealet og bør være fri for beplantning. 

Vejenes bredde er forskellig. 

 

Ternevej 6 meter - enden af Ternevej 5 meter 

Mågevej 6 meter 

Rørsangervej 6 meter 

Rosenstien 6 meter 

Hertasvej 5 meter 

Musvitvej 5 meter 

 

Hvilket vil sige fra midten af vejen – 3 meter / 2,5 meter til hver side. 

 

Reglen er at der skal beskæres så der er fri højde 4, 20 meter over kørebane/vejareal. 

 

Dette er meget vigtigt således at f.eks renovation, brandbiler og fragtbiler – kan komme frem, men 
selvfølgelig også for at de ikke beskadiger deres biler. 

 

Bedste hilsner  

 

Michael Lohse 

Formand  

 
 
 



 
 
 
 
 


